

Title (en)

Portable device with mechanical display

Title (de)

Tragbares Gerät mit mechanischem Anzeigeelement

Title (fr)

Objet portatif à affichage mécanique

Publication

EP 2354861 A1 20110810 (FR)

Application

EP 10290053 A 20100208

Priority

EP 10290053 A 20100208

Abstract (en)

The object (1) has a week cylinder (3) and a date cylinder (4) for holding indications e.g. days of week and dates of month, and a reading zone (9) for reading the indications, where the cylinders are remote from the reading zone. A bent image guide (7) optically transports the image of corresponding indication in multiple relative positions determined between the cylinders and the image guide until the reading zone. The image guide is formed of optical fibers that are parallel and joined to each other.

Abstract (fr)

Un objet portatif (1) comprenant au moins un organe d'affichage mécanique (3, 4) portant des indications et au moins une zone (8, 9) de lecture de ces indications, est caractérisé en ce que l'organe d'affichage mécanique (3, 4) est distant de la zone de lecture (8, 9) et en ce que l'objet portatif (1) comprend en outre au moins un guide d'image (6, 7) agencé pour acheminer optiquement, dans chacune de plusieurs positions relatives déterminées entre l'organe d'affichage mécanique et le guide d'image, une image d'au moins une indication correspondante jusqu'à dans la zone de lecture (8, 9).

IPC 8 full level

G04B 19/34 (2006.01); **G04C 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G04B 19/34 (2013.01); **G04C 17/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [XAYI] US 3566602 A 19710302 - BERGEY JOHN M, et al
- [Y] GB 783383 A 19570925 - ENEA STEFANI
- [A] FR 1318770 A 19630222

Cited by

CH705600A1; US9665070B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2354861 A1 20110810

DOCDB simple family (application)

EP 10290053 A 20100208